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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Winterfestijn Helmond! 
Een hernieuwde inzet van onze gemeente voor een winterse c.q. kerst evenement. 
Velen hebben hun schouders er onder gezet om dit tot een succes te maken. 
Als de huidige voortekenen er niet om liegen is deze eerste uitgave een aanzet van mogelijk een begin van 
een traditioneel groots evenement. Een evenement met regionale en mogelijk zelfs landelijke 
aantrekkingskracht. So far, so good ! 
Maar wat opvalt in dit geweld van het Winterfestijn Helmond is het gemis van de 2 grote kerstbomen in het 
Kanaal. Deze sfeervol verlichtte bomen waren een absolute aanwinst voor dit gebied.  
Ooit werd de levensduur van deze bomen zelfs verlengd door de gekleurde verlichting van CV. De 
Keiebijters. 
Echter wat valt op: dit jaar ontbreken deze sfeervolle aangelichte kersbomen ! 
Ons rijst de vraag wat de reden hiervan is? Is het budget van deze kerstbomen opgedroogd in het 
totaalbudget van het Winterfestijn? Hebben mogelijke andere sponsoren (bijv. horeca ondernemers 
Havenplein ) afgehaakt ? Of liggen er andere reden aan ten grondslag? 
Wij als fractie zouden graag antwoorden willen op deze vragen . 
Mede omdat wij de aanwezigheid van deze sfeervol verlichte kerstbomen een fantastische aanvulling vinden  
en zelfs een stuk stadspromotie met zich meebracht. Zeker voor de passanten van de Kanaaldijk maar zeker 
voor onze bewoners en bezoekers van het uitgaansgebied . 
In afwachting van uw reactie. 
Mvrgr. 
 
Fractie Helmond Aktief 
Jan van Aert, Theo van Mullekom, Berry Smits, Gerard van Vugt. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
U vraagt naar de reden van het ontbreken van de sfeervolle aangelichte kerstbomen in het kanaal aan 
weerszijden van de Veestraatbrug gedurende de afgelopen kerstperiode. 
Wij kunnen deze vraag als volgt beantwoorden.  
 
De betreffende kerstbomen waren een initiatief van Stichting Carat. Maar liefst 14 jaar lang, voor het eerst in 
2001, heeft deze stichting de plaatsing van deze bomen verzorgd, als gebaar naar de stad Helmond toe.  
 
Stichting Carat heeft gemeend dat het tijd werd voor een nieuw gebaar. Gekozen is voor het aanlichten van 
het Carat-paviljoen in De Warande. Dat project is inmiddels gerealiseerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


